
BRM.0012.10.7.2019 
 

Protokół  Nr  8/2019 

z posiedzenia Komisji Sportu i Młodzieży Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  9 sierpnia 2019 r. 

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, przy ul. Roosevelta 36 
 

--------------------------------------------------------------------------------------------- 

Czas z trwania posiedzenia 10.00 – 10.25. 
 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodniczący    - Waldemar Kwiatkowski, 

zastępca przewodniczącego  - Jarosław Kopeć, 

członkowie:     - Grzegorz Piński 

- Dobromir Szymański. 
 

Lista obecności radnych stanowi  załącznik nr 1  do protokołu. 
 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Pan Waldemar Kwiatkowski – 

Przewodniczący Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdził,  

że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustawowego składu 

Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

 

Ad 2. Przyjęcie porządek dziennego posiedzenia. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Dzisiejsze posiedzenie Komisji wiąże się z wnioskami do budżetu Miasta 

Inowrocławia na 2020 r.  

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

4. Sprawy bieżące. 
 

Ad 3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

1. Wniosek 
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Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Przedstawił wniosek Pani Magdaleny Biernat w sprawie zamontowania ulicznego 

źródła wody pitnej w okolicy Stadionu Miejskiego oraz w Parku Solankowym 

wraz z załącznikami – załącznik nr 2  do protokołu. 
 

Otwieram dyskusję. 
 

Grzegorz Piński – członek Komisji: 

Jestem jak najbardziej za. Bardzo dobry pomysł. 
 

Dobromir Szymański – członek Komisji: 

Również popieram, bo ja sam biegam i wiem jakie to uciążliwe, że trzeba wstąpić 

do marketu i kupić wodę, a w tej sytuacji można będzie napełnić bidon  

i biec dalej.  
 

Grzegorz Piński – członek Komisji: 

A co to by miało być, kubki, butelki… 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Tutaj chodzi o zamontowanie stałego źródła wody pitnej w okolicy Stadionu 

Miejskiego i w Parku Solankowym dla biegaczy i zwierząt. 
 

Jarosław Kopeć – członek Komisji: 

Tak jest napisane, ale tak do końca nie wiem jakby to miało wyglądać. 
 

Dobromir Szymański – członek Komisji: 

Może należałoby zamontować wyżej dla biegaczy i niżej dla zwierząt, przeważnie 

dla piesków. Widziałem to w Kołudzie. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Wiele miast stosuje takie rozwiązania. Są to tak zwane poidełka. Pomysł jest jak 

najbardziej trafiony, chociaż nie wiemy jak to będzie z przyszłorocznym 

budżetem.   
 

Jarosław Kopeć – członek Komisji: 

Chciałbym dodać, że jestem jak najbardziej za takim pomysłem. Takie miejsca 

funkcjonują w wielu miastach w Polsce.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Myślę, że na próbę można by zamontować jedno lub dwa takie źródła wody pitnej 

i zobaczymy jak to będzie funkcjonować i czy się sprawdzi. 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

wniosku? 
 

Głosowanie:  za – 4,  przeciw – 0,  wstrz. się –  0. 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Sportu i Młodzieży podjęła uchwałę nr 14/2019 w sprawie poparcia wniosku Pani 

Magdaleny Biernat w sprawie zamontowania ulicznego źródła wody pitnej  

w okolicy Stadionu Miejskiego oraz w Parku Solankowym. 

Wniosek został przekazany Prezydentowi Miasta Inowrocławia 13 sierpnia 2019 r.  

 

2. Wniosek 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Przedstawił wniosek Miejskiego Klubu Sportowego w sprawie uwzględnienia  

w przyszłorocznym budżecie Miasta Inowrocławia dwóch Lekkoatletycznych 

Mitingów Ogólnopolskich Klasy I, które będą wpisane do kalendarza PZLA, jako 

mitingi kwalifikacyjne do Mistrzostw Polski we wszystkich kategoriach 

wiekowych – załącznik nr 3  do protokołu. 

Pozwolę sobie dopowiedzieć, że koszt jednego mitingu to około 6 tys. złotych, 

czyli niewielka koszty. Składają się na to koszty opłat dla sędziów i pomiaru 

elektronicznego. 

Przypomnę również, że takie mitingi były już organizowane w Inowrocławiu, 

ostatnio w roku 2016. 
 

Otwieram dyskusję. 
 

Dobromir Szymański – członek Komisji: 

Ile wyniesie koszt wynajęcia pomieszczenia lub placu, na którym by się to 

odbywało? 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Te mitingi odbywałyby się na Stadionie Miejskim, który jest w zasobach Miasta. 

Jest to doskonała promocja lekkiej atletyki a także promocja Miasta. Na taki miting 

przyjeżdżają zawodnicy nie tylko z województwa kujawsko-pomorskiego, ale z 

całej Polski. Dopowiem jeszcze, że nasza bieżnia jest jedną  

z najlepszych i najszybszych bieżni w Polsce. Ja jestem jak najbardziej za.  
 

Grzegorz Piński – członek Komisji: 

Koszty nieduże, oczywiście, że trzeba poprzeć. 
  

Jarosław Kopeć – członek Komisji: 

Faktycznie tylko 6 tys. złotych? To bardzo małe koszty. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Tak, koszty są takie małe, ponieważ jest to tylko i wyłącznie koszt opłat 

sędziowskich, czyli trzeba zapłacić sędziom, którzy są oddelegowani  

z Polskiego Związku Lekkiej Atletyki (PZLA) i koszt pomiaru elektronicznego. 
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Na takich mitingach nie ma nagród i nie ma medali. Nie ma również wyżywienia, 

można jedynie zorganizować mały poczęstunek dla trenerów – kawa, herbata. 

Natomiast kluby, które przyjeżdżają sami zabezpieczają wyżywienie dla 

zawodników. To jest miting organizowany typowo pod wyniki.  
 

Jarosław Kopeć – członek Komisji: 

Można by pomyśleć, aby w ramach promocji Miasta zabezpieczyć wodę 

„Inowrocławiankę” i ewentualnie drożdżówkę dla zawodników, a także jakieś 

drobne gadżety.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Dziękuję za wypowiedzi. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

wniosku? 
 

Głosowanie:  za – 4,  przeciw – 0,  wstrz. się –  0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.),  

Komisja Sportu i Młodzieży podjęła uchwałę nr 15/2019 w sprawie  

poparcia wniosku Miejskiego Klubu Sportowego w sprawie uwzględnienia  

w przyszłorocznym budżecie Miasta Inowrocławia dwóch Lekkoatletycznych 

Mitingów Ogólnopolskich Klasy I, które będą wpisane do kalendarza PZLA, jako 

mitingi kwalifikacyjne do Mistrzostw Polski we wszystkich kategoriach 

wiekowych. 

Wniosek został przekazany Prezydentowi Miasta Inowrocławia 13 sierpnia 2019 r.  

 

3. Wniosek 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Przedstawił wniosek Agencji Artystycznej Harlem w sprawie umieszczenia 

imprezy: „Mistrzostw Polski Strongman”, na stałe w kalendarzu imprez 

organizowanych przez Miasto Inowrocław – załącznik nr 4  do protokołu. 

Nie widzę chętnych do dyskusji. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

wniosku? 
 

Głosowanie:  za – 4,  przeciw – 0,  wstrz. się –  0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.),  

Komisja Sportu i Młodzieży podjęła uchwałę nr 16/2019 w sprawie  
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umieszczenia imprezy: „Mistrzostw Polski Strongman”, na stałe w kalendarzu 

imprez organizowanych przez Miasto Inowrocław. 

Wniosek został przekazany Prezydentowi Miasta Inowrocławia 13 sierpnia 2019 r.  

 

Ad 4. Sprawy bieżące. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

To były wnioski, które wpłynęły od mieszkańców do naszej Komisji. 

Czy ktoś z członków Komisji ma może jakieś propozycje? Nie widzę chętnych do 

zgłaszania innych propozycji. Ja chciałbym zaproponować w imieniu Komisji 

wniosek do budżetu na 2020 r.  
 

4. Wniosek 
 

Komisja Sportu i Młodzieży wnioskuje o wybudowania na terenie zdeklarowanych 

szkół podstawowych rzutni do pchnięcia kulą (kół).  

W związku ze zmianą ustawy oświatowej zmieniającej profil szkoły podstawowej 

na ośmioletnią, a co za tym idzie zmian w podstawie programowej, w której 

pchnięcie kulą jest obowiązkowe, należałoby dostosować bazy szkół do tych 

wymagań – załącznik nr 5 do protokołu.    

Zrobiłem rozeznanie z Naczelnikiem Wydziału Oświaty i Sportu w ilu szkołach 

nie ma tych kół, a które szkoły byłyby zainteresowane i mają miejsce, żeby  

u nich taka rzutnia powstała. Jest 9 szkół zainteresowanych. 

Koszt wybudowania jednej obręczy z progiem to około 900 złotych, plus koszt 

zalania betonem i koszt robocizny, to około 2 tys. zł plus kule.  

To nie musi być profesjonalne koło, ważne, żeby uczniowie klas 7-8 mogli się 

nauczyć poruszać w tym kole.  

Czy macie Państwo inne propozycje? 
 

Grzegorz Piński – członek Komisji: 

Jeżeli jest to w programie, to uważam, że powinno być zrobione. 
 

Dobromir Szymański – członek Komisji: 

Widziałem wczoraj konferencję prasową i była mowa, że może być  

problem z budżetem. Jeśli nie będzie tyle środków, żeby wybudować te rzutnie w 

tych zainteresowanych szkołach, to może chociaż pomóc szkołom  

w zagospodarowaniu jakiegoś miejsca na te zajęcia. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

To jest akurat koszt niewielki i przy wyborze firmy, która będzie robiła te rzutnie 

we wszystkich szkołach to na pewno będzie upust.  

Możemy się spodziewać, że może być problem w tegorocznym  budżetem, ale 

można ten wniosek zrealizować w późniejszych latach lub w 2-3 szkołach 

wybudować rzutnie i w następnych latach kolejne. Przystępujemy do głosowania. 
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Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

wniosku? 
 

Głosowanie:  za – 4,  przeciw – 0,  wstrz. się –  0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.),  

Komisja Sportu i Młodzieży podjęła uchwałę nr 17/2019 w sprawie  

wniosku Komisji Sportu i Młodzieży dotyczącego wybudowania na terenie 

zdeklarowanych szkół podstawowych rzutni do pchnięcia kulą (kół). W związku ze 

zmianą ustawy oświatowej zmieniającej profil szkoły podstawowej na ośmioletnią, 

a co za tym idzie zmian w podstawie programowej, w której pchnięcie kulą jest 

obowiązkowe, należałoby dostosować bazy szkół do tych wymagań.    

Wniosek został przekazany Prezydentowi Miasta Inowrocławia 13 sierpnia 2019 r.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

dzisiejszej Komisji. 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Sportu i Młodzieży 

 

Waldemar Kwiatkowski 

 
Protokółowała  

 

Maria Legwińska 

 


